
Zápis ze schůze Osadního výboru Nebřeziny ze dne 19. 3. 2017 

Přítomni: Ing. Zídek, Holota, Novotný, Kašková, Dudek 
Hosté: Šístek, Žižka, Urbánek Václav 
 
- podána informace ze zastupitelstva MěÚ Plasy ze dne 15. 3. 2017 týkající se Nebřezin 
 
- záměr na vedení stezky pro pěší a cyklisty do Plas po levém břehu řeky v trase historické cesty 

nutno majetkově projednat především s ing. arch. Chaloupkem; navázán kontakt (Ing. Zídek) – zatím 

se nedaří projednat – řeší p. Kovařík 

- zpracována nabídka na restaurování památníku padlých za cenu 86 tis. Kč, v ceně doplnění 

pískovcového lva za 45 tis. Kč (pro dotaci na doplnění sochy nutno doložit původní stav); slavnostní 

osvětlení památníku padlých nabídka (fa Staněk) s předběžnou cenou 25-30 tis. Kč; doplnění 

kovového zábradlí mezi chodník a památník – zatím bez cenové specifikace; poděkování p. Adamu 

Šístkovi za doplnění chybějících dlaždic u památníku na jeho vlastní náklady, když reklamace u 

původní prováděcí firmy se opakovaně ukázala jako nedobytná  

- ozvučení zvonu - zatím zjištěné náklady ca 40-60 tis. Kč – příslib spolupráce při zajišťování realizace 

p. Plaček ml.; popularizace v rámci Letního barokního festivalu 2017 v Plasích dne 21. - 22. 7. 2017 při 

akci zvony a zvonařství v období baroka, na doporučení NTM kontaktován kampanolog  pro oblast 

západních Čech p. Lunga – doporučení prováděcí firmy 

- zpracování topolu na dětský herní prvek – ukončení spolupráce s p. prof. Beránkem; náměty na 

zpracování, event. zpracovatele poskytovat OV 

- pocta V. Levému; po dalších urgencích ukončena spolupráce s prof. Beránkem a prostřednictvím p. 

Mutinského navázána spolupráce s významným sochařem p. Františkem Bálkem, trvá spolupráce s p. 

Česákem 

- projednání činností v rámci programu akce „Ukliďme Česko“ dne 8. 4. 2017 – požadavek na obec 

sdělíme po projednání programu na schůzi výboru spolku NOS 29. 3. (odvoz odpadků, úklid hřiště, 

vyprázdnění odpadkových košů, odvoz prořezaných větví z dětského hřiště, pytle na sběr odpadu, 

pracovní rukavice) 

Informace z veřejné schůze ze dne 26. 11. 2016 – požadavky občanů obce 

- zanesený kanál u čp. 100 Hřebcovi; bude řešeno v rámci jarní pochůzky obcí (řeší úřad) 

- u mostu popraskané izolátory; bude řešeno v rámci jarní pochůzky obcí (řeší úřad) 

- kamerový systém ke kontejnerům; řeší úřad – k vyjádření u právničky 

- bronzová plaketa sochaře Levého; úvahy o vytvoření repliky a jejím osazení a bezpečném uložení 

originálu 

Požadavky 

- požadavek p. Václava Urbánka na řešení situace na cestě ke Kaznějovskému potoku v místech 

oboustranné zástavby, kdy při provozu nákladních automobilů (Lesy ČR, odvoz TDO) dochází při 

parkování osobních automobilů na protilehlé straně ulice k narušení soklu plotu u nemovitosti p. 

Urbánka; zlepšit situaci by mohla změna organizace parkování v místě (výpověď z nájmu přilehlého 

obecního pozemku?) – požadavek na p. Urbánka – doložit fotodokumentaci stavu 



- rozšíření hospody – souhlasně projednáno v Radě města i v Zastupitelstvu; Zastupitelstvo 

odsouhlasilo přijetí dotace 300 tis. Kč od firmy Ferona a zápůjčku 100 tis. Kč od OV Lomnička; 

požadavek na navázání smluvního vztahu s vybranou firmou; OV souhlasí, aby spolek NOS uplatnil 

pro dílčí zainvestování akce žádost o dotaci z PK (odbor kanceláře hejtmana) z dotačního titulu 

„Technické podmínky zabezpečení nekomerční činnosti spolků“ – 1. prioritní akce 

- odkanalizování Nebřezin – nadále pokračovat v přípravě organizací výběrového řízení na dodavatele 

DÚR, požadavek na koordinaci s projektem odvodnění obchvatu Plas (ŘSD Plzeň); dle výsledku bude 

rozhodnuto o dalším postupu – 2. prioritní akce 

- komunikace na Fidlině – všechny privátní vodovodní přípojky již dokončeny, proto možno realizovat 

povrchy; dokumentace připravena, možno požádat o dotaci, příp. zahájit alespoň 0. etapou, tj. 

zamezení stékání vody z komunikace SÚS PK realizací odvodňovacího žlabu – 3. prioritní akce 

- rybník – zpracována studie proveditelnosti na 2 plochy, požadavek na majetkové projednání 

dotčených pozemků a prověření dotačních příležitostí na realizaci záměru; k dispozici i privátní studie 

na další rybník, předběžně dohodnuta schůzka s projektantem k dalšímu postupu 

- chodník od fa Balín k čp. 53; pokračovat v přípravě projektu v návaznosti na dokončenou studii 

dopravního řešení v přilehlé části obce (p. Vaidiš); v návaznosti na stanovisko PČR k řešení 

bezpečného průjezdu obcí požádán p. starosta o koordinační projednání postupu s SÚS PK 

- dokumentace na rozšíření plochy pro umístění kontejnerů včetně ozelenění tohoto zařízení 

odsouhlasena osadním výborem, další přípravu k realizaci včetně majetkové řeší p. Kovářík 

- trvá požadavek na jednání s Telefonikou O2 k odstranění sloupů u opravené kapličky a u sv. Jána a k 

úpravám vedení sítě; v prosinci 2016 odeslán dopis s požadavkem, urgovat reakci - řeší p. Kovářík 

- dětské hřiště; od loňského roku trvá požadavek OV na realizaci přírodních schodišťových stupňů ve 

svahu u vstupu;  předběžná dohoda na řešení v rámci akce „Ukliďme Česko 2017 dne 8. 4. 2017“; řeší 

p. Koča a p. Kovářík; spolupráce NOS 

- požadavek na informace o monitorování vrtů pod skládkou; vzorky budou odebrány během jara 

2017 a následně bude podána informace; řeší Ing. Gross 

- rekonstrukce pomníčku Šimandla; nabídka v ceně cca 21 tis. Kč;  žádost o dotaci podána městem - 

řeší Ing. Gross 

Dne 10. 10. 2016 proběhla schůzka zástupců obcí: 

 Nebřeziny - 10.10.2016  –   ing. Zídek, p. Holota, p. Dudek  
pp. Kovařík, Gross 

 
1) Hospoda - změna vytápění 

- rozšíření do knihovny 
- rozšíření sedárny  

- dohoda o přerušení realizace s Krby Pelant 
- vyhodnotit dopady zákazu kouření        Ko 

 
2) Likvidace odpadů   -      BIO popelnice – třídění odpadu - při veřejné schůzi                 OV 

- nepořádek okolo stanoviště kontejnerů, otázka monitorování     TAJ, RM 
- zpracování tech. řešení rozšíření stání kontejnerů                    OV   

 



3) Studie odkanalizování obce                 Ko, OV  
                                          -     požadavek na vypsání výběrového řízení pro DÚR  

 

4) Kaplička  - dokončeno 
- nabídka na zprovoznění vyzvánění     OV  

 
5) Telefonní sloup – u kapličky – náklon        Ko 

- projednat se správcem telekomunikační sítě   

 

6) Zeleň 
  

- údržba  sekání, kapacita TS                          RM, ZM 
 

- nově vysazovaná zeleň  - ošetřování    TS   
 

7) Herní prvky z topolů- ukončena spolupráce se ZČÚ, pokus o řešení z místních zdrojů 
                                                                                        Dudek 

 
8) Komunikace s nezpevněným povrchem - realizováno   

 
9) Komunikace – Na Fidlině  

- vyžádat informaci od RRA k připravovaným dotacím  Ko  
  

10) Průjezd obcí - snížení rychlosti 
- projekt dopravního řešení obce  - p. Vajdiš; z části splněno  Ko 

 
11) Vysazená zeleň  - splněno                                         TAJ 

 

12) Vánoční výzdoba a osvětlení  - splněno       OV 
 
13) Přehled zpracovaných projektů a nabídek pro případné dotace    Ko

    
- připravena přehledná tabulka k průběžnému doplňování 

 
14) Lávka přes Kaznějovský potok – za nemovitostí p. Lískovce 

- zpevnění břehů – vyžádat nabídku      Ko 
- oprava lávky  - vylovení panelu – zajistí p. Eret Josef ml. do 8. 4.  OV                                                                                         

       
15) Dětské hřiště – přístupová komunikace – schody    8. 4. 2017       

 Ko      
Realizace p. Koča (3.500 Kč) – ZAURGOVAT 

 

16) Obecní studna – U můstku – legalizace                     Ko 
 

17) Pomník – oprava krycích dlaždic – splněno p. Adam Šístek     
  

  
 

 
Zapsal Gross V (doplněno dle vývoje;  OV 4. 1. 2017 a OV 12. 2. 2017, 19. 3. 2017) 



 

Další schůzka OV proběhne 23. 4. 2017 v čp. 53 
 
Zapsala: Kašková  
 


